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Zápis 

z 5. zasedání Seniorského senátu města Č. Budějovice 2022-2026 

 konaného dne 12. 6. 2024  

Přítomni: dle prezenční listiny 

Uvítání, Prezence. 

Program: 

1. Pomáháme s dluhy i seniorům, informace o dluhovém poradenství pro seniory, THEIA, 

o.p.s. 

2. Představení projektu Odboru správy veřejných statků, Mgr. Tomáš Kubeš 

3. Diskuze a různé, přijaté dotazy členů seniorského senátu 

 

Průběh jednání:  

Jednání zahájila a řídila předsedkyně Ing. Irena Lavická. V úvodu informovala členy 

seniorského senátu o úmrtí bývalého senátora Ing. Jana Tůmy a vyzvala senátory k uctění jeho 

památky minutou ticha.  

 

1. Pomáháme s dluhy i seniorům, informace o dluhovém poradenství pro seniory, THEIA, 

o.p.s. 

Mgr. Lucie Novotná představila dluhovou poradnu organizace THEIA, o.p.s. a plánované 

novinky v novele insolvenčního zákona, jehož schválení se předpokládá v září letošního roku.  

Upozornila na přísnější podmínky pro oddlužení seniorů a narovnání podmínek pro všechny. 

Nabídla možnost nezávazné konzultace. Také přinesla v tištěné podobě informační materiál a 

letáček s informacemi pro seniory, který je přílohou tohoto zápisu.  

Následně probíhala diskuse, zástupkyně organizace THEIA, o. p. s zodpověděla všechny dotazy 

senátorů.  
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2. Představení projektu Odboru správy veřejných statků, Mgr. Tomáš Kubeš 

Mgr. Tomáš Kubeš a jeho kolegyně Petra Marešová představil nový projekt Odboru správy 

veřejných statků, jedná se o místo pro setkávání aktivních seniorů v lokalitách poblíž domovů 

s pečovatelskou službou Tylova a Plzeňská. Tato místa budou obsahovat prvky mobiliáře a 

aktivní prvky. Koncepty navrhovaných míst jsou přílohou tohoto zápisu. Pan Kubeš bude rád 

za připomínky ze strany seniorů, ty mohou být zasílány na e-mail: maresovap@c-

budejovice.cz. Předpokládaný termín realizace by mohl být již na podzim tohoto roku. Dále 

upozornil na právě realizovaný prostor aktivního odpočinku pro seniory v ČEZ Areálu Vltava. 

Pan Kubeš také informoval o novém projektu „Sociálně přívětivější město“ náměstka 

primátorky M. Šebka a odboru MM ČB Správa veřejných statků, kdy studenti Střední 

zdravotnické školy a Vyšší odborné školy zdravotnické, České Budějovice, Husova 3 a lidé se 

zrakovým a tělesným postižením procházejí město a mapují bariéry. Ty se pak budou následně 

řešit.  

Dále pak probíhala mezi hosty a členy seniorského senátu diskuse  

 

3. Diskuze a různé, přijaté dotazy členů seniorského senátu 

Na dotaz paní Nollové a Maškové odpovídala Monika Marušková, informovala o počtu klubů 

pro seniory, které provozuje město České Budějovice, nákladech spojených s tímto provozem 

a také o programech jednotlivých klubů.  

Pozvaný host pan Jaroslav Kupsa z Krajské rady seniorů Jihočeského kraje představil projekt 

Babička roku 2024, přihlášky je možné posílat na e-mail: jaroslav.kupsa@gmail.com  

Paní Nollová vznesla dotaz ohledně doprovázení lidí se zdravotním znevýhodněním k volbám 

– na další zasedání bude pozván zástupce odpovědného odboru, který dotaz zodpoví.  

 

Termín 6. zasedání seniorského senátu se uskuteční ve středu 11. září. 2024 od 13.hod. 

 

Zapsala: 

Monika Marušková – tajemnice senátu 

 

Ověřila: 

Ing. Irena Lavická – předsedkyně seniorského senátu 
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